
 

Vragen ingekomen stukken Raad 5 juni 2019 (over en weer) 

A1.  Kennisgeving digitale dienstverlening.  

1. Nu is het zwaartepunt functionaliteit. Wordt de site ook informatiever?  

A2a Transformatieplan beschermd thuis.   

1. Er  staat ter agendering in de agendacommissie. Klopt dat?  

2. Waarom is het wel in de raad van Arnhem behandeld en (nog)niet in Duiven?  

A4a Kennisgeving onderzoek STAVASA .   

1. Uit wie bestaat de commissie ruimtelijke kwaliteit. Dat is geen welstandscommissie,Toch?  

2. Is het de bedoeling dat de € 100.000  die extra beschikbaar is gesteld volledig ten goede 

komt aan maatregelen voor geluid?  

Pagina 4 van de kennisgeving Bij wat nu? Staat dat gezien de hoge kosten de aanvullende 

maatregelen financieel nu niet haalbaar zijn.  

1.  Zijn de aanvullende maatregel alleen beperkt tot geluid?  

2.  Zijn nog meer andere aanvullende maatregelen nu te benoemen of te verwachten in de 

toekomst? 

Op 25 februari is een gewijzigd tracébesluit vastgesteld. Daarmee is het project VIA15 losgekoppeld 

van de discussie over de PAS. Dat heeft gevolgen voor de modellen voor de geluidsbelasting. Er is nog 

steeds discussie over wel of geen tol.  

1. Is er in de modellen rekening gehouden met het weg vallen van de tol?   

C1a t/m c Streekarchivariaat de Liemers en Doesburg. In totaal is er een stijging van 22% in de 

begroting. De bijdrage van Duiven wordt verhoogd met € 10000. Dat is 20 %.  

1. Vindt het college dat niet wat teveel? 

2. Nemen we ook 20 % meer diensten af? 

3. Zo nee nemen we meer diensten af en welk % is dat dan? 

4. Zijn er bezuiniging opdrachten mee te geven aan het Streekarchivariaat in een zienswijze.  

5. De toename van de kosten zit vooral in het vullen van vacatures. Is het mogelijk dat 

detachering plaats vindt via Scalabor of het WSP?  

 

 


